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PROTOKOL nr 58
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo siC( w dniu 20 listopada 2013 roku

c

o godzinie 1630 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarc ie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja).

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawy rozne .

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przviecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja).

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz w zwiazku z ornawiana tematyka dot. m.in.
analizy i wykorzystania zasob6w mieszkan komunalnych w Markach na posiedzenie komisji
przybyla Pani Elzbieta Pielasa Naczelnik Wydzialu Zarzadu Mieniem Komunalnym
w Zakladzie Uslug Komunalnych w Markach; Przewodniczacy komisji poinforrnowal 0

materialach pomocniczych, kt6re otrzymali czlonkowie komisji dot m.in.; Informacji na temat
lokali mieszkalnych. Materialy Pomocnicze stanowia zalacznik nr 2.

Pani Naczelnik Elzbieta Pielasa om6wila m.in. kwestie dot.; gospodarowania zasobami
mieszkalnymi; zadan miasta zwiazanych z zaspokajaniem potrzeb mieszkaniowych gminy;
odzyskiwania lokali komunalnych; stanu technicznego substancji mieszkaniowej ;
funkcjonowania komisji mieszkaniowej.

C W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Pawel Pniewski, Pani Naczelnik Elzbieta
Pielasa, Pan Henryk Szczurowski Dyrektor Zakladu Uslug Komunalnych, radny Dariusz
Pietrucha, radna Elzbieta Brzozowska, radny Radoslaw Dec, Przewodniczacy Komisji Michal
Jaroch .

W dyskusj i poruszano m.in. kwestie dot. ; przeprowadzanych remont6w lokali komunalnych;
listy oczekujacych na najem lokali mieszkalnych, okresu oczekiwania na najem lokali
socjalnych i komunalnych, wyburzenia budynku przy ul. Slowik6w w Markach ,
szacunkowych koszt6w remont6w kamienic przy AI. Pilsudskiego, kontroli
przeciwpozarowej budynk6w komunalnych, stanu zadluzenia lokali komunalnych, sytuacji
mieszkaniowej jednej z rodzin z budynku komunalnego przy ul. Lisa Kuli w Markach.

Pkt. 5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz Biuro Prawne Urzedu Miasta Marki
wnioslo 0 wprowadzenie zmian do projektu uchwaly w sprawie w sprawie skargi Pani Heleny



r

c

Komorowskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (projekt uchwaly stanowi zalacznik ill"

8 do protokolu ill" 57 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 13 listopada 2013 roku).
Zgodnie z sugestiami Biura Prawnego § 1.1. otrzymuje brzmienie; "Uznaje sie za bezzasadna
skarge pani Heleny Komorowskiej z dnia 9 wrzesnia 2013 roku na dzialalnosc Burmistrza
Miasta Marki dotyczaca spowodowania przez Urzad Miasta Marki usuniecia galezi
przerastajacej z sasiedniej posesji".

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania przyjecia poprawki do
projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Heleny Komorowskiej na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki.

Glosovl'anie
za - 5
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 0

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz wplynelo pismo od Wojewody
Mazowieckiego z dnia 7 listopada 2013 roku w sprawie skargi Pana Olgierda Generowicza
okreslajace termin Radzie Miasta Marki na zalatwienie niniejszej sprawy. Pismo stanowi
zalacznik nr 3.

Dalszej dyskusji nie pcdjeto.

Pkt 6. Sprawy r6zne.

Radny Dariusz Pietrucha zasugerowal aby po przeprowadzonej kontroli Zakladu Uslug
Komunalnych pod wzgledem gospodarowania zasobem mieszkaniowym miasta, komisja
zastanowila sie i sformulowala Burmistrzowi zalecenia odnosnie dalszego funkcjonowania
Komisji Mieszkaniowej i poszerzenia jej 0 czlonkow Rady Miasta Marki i ewentualnie
przedstawicieli innych jednostek.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze na kolejnym posiedzeniu zostanie sformulowany
Protokol Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie: Analizy i wykorzystania zasob6w
mieszkan komunalnych, w kt6rym to protokole zostana sformulowane odpowiednie zalecenia
dla Burmistrza Miasta Marki.

Radny Pawel Pniewski poinformowal, ze odnosnie sprawy Pani Barbary Dorobek ustalil, iz
Przewodniczacy Rady Miasta Marki udzielil odpowiedzi Wojewodzie Mazowieckiemu w
kt6rej poinformowal, iz skarga nie byla rozpatrywana przez Rade Miasta Marki.

Pismo Pani Barbary Dorobek z dnia 18 czerwca 2013 roku skierowane do Starosty Powiatu
Wolorninskiego stanowi zalacznik ill" 4.
Pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 28 sierpnia 2013 roku skierowane do Burmistrza
Miasta Marki stanowi zalacznik nr 5.
Pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 8 pazdziernika 2013 roku skierowane do Rady
Miasta Marki przeslane na elektroniczna skrzynke podawcza stanowi zalacznik ill" 6.
Odpowiedz Przewodniczacego rady Miasta Marki skierowana do Wojewody Mazowieckiego
z dnia 11 pazdziernika 2013 roku stanowi zalacznik ill" 7.
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Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie IS20 Przewodniczacy Michal Jaroch zarnknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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